

Tirsdag d. 23. april 2023 kl. 19.30 - 21.30 hos Emil på Blegindvej 11.

1. Valg af referent
  - a. Emil
2. Godkendelse af dagsorden
  - a. Godkendt
3. Gennemgang og mulige opfølgninger fra sidste referat  
*Referat fra d. 25. april 2023 af Mathias*
  - a. *Ingen kommentarer til referat*  
  
*Tilrettet retningslinjer er vedhæftet.*  
  
*Punkt "Nøgle til hytte og hængelås" s. 6, "Storspejder" ændres til "tropsspejder" i første linje.*
4. Gennemgang af vores forsikringer v. Rasmus.
  - a. Alle aktiviteter der er initieret af DDS Hørning og som foreningen har nytteværdi eller gavn af, er dækket af vores ulykkesforsikring. Dette gælder også personer som hjælper til, men ikke er medlem af foreningen, både på møder, lejre, arbejdsdage etc.
5. Skt. Hans v. udvalget  
*Mia har afsendt ansøgning om tilladelse til ølsalg.*
  - a. *Vi har lånt området ved åskolen, hvilket inkluderer adgang til toiletter og strøm.*
  - b. *Der mangler endelig aftale med slagteren.*
  - c. *Simon er trådt ud af udvalget.*
  - d. *Tropsspejderne er i gang med at planlægge aktiviteter.*
  - e. *Der er styr på det meste. Brænde, placering, kolde drikke herunder slush ice.*
  - f. *Niels står for indbydelser mm.*
  - g. *Fremtidige møder 7./6. og 19./6.*
  - h. *Der skal bestilles to reklamebannere/flag. Ved afstemning enstemmigt vedtaget at Thomas godt må bestille dem.*
6. Nyt fra Divisionsrådsmødet d. 27.04.23
  - a. Det var et rigtig fint møde bl.a. med repræsentant fra korpset.
  - b. Der er et ønske fra korpset om at genoptage divisionsturnering (divi), evt. flyttet til efterår.
7. Nyt fra kassereren v. Emil
  - a. Emil er blevet oprettet som bruger af gruppens Mit ID Erhverv
  - b. Nordea Erhverv lover at processen er i gang, og at Emil vil få adgang til gruppens konti snarest. Indtil videre er det stadig John der står for udlæg mm., da han er den eneste der har adgang til kontoen.
  - c. Det er en god ide hvis der er en fra bestyrelsen ud over Emil der får adgang til kontoen, evt. Mia eller Thomas.
8. Nyt fra de unge v. Mathias
  - a. Rydning af "biblioteket" er i gang, og onsdagsholdet har bl.a. været i gang med at tømme ud, så det kan blive til klanens lokale (Vulklan).
9. Nyt fra lederne v. Anita og Thomas
  - a. *Lederbemanding efter sommerferien.* Der er bemanding i alle grene, men der er brug for flere. Vi håber at "forældre kaffe-initiativer" og snakke giver pote og resulterer i flere hænder.
  - b. *Skal bestyrelsen deltage i "Spejder på torvet" d. 10. juni. Spg. fra Mia?*  
Thomas, Lone og Martin møder op og laver bål. Flere er velkomne til at give en hånd med.

- c. Thomas er midlertidig leder ved troppen i stedet for mini, og tager med på troppens sommerlejr i uge 26.
- d. Alle ledere mødes til lederdag d. 3. juni. Her skal der bl.a. arbejdes med værdigrundlag, overgang fra gren til gren, infofolder, nye billeder, forældreengagement, opstart efter sommerferie mm.

10. Næste møde og punkter til dagsordenen

- a. Mulig dato torsdag d. 10. august i hytten kl. 19 – 21???
  - i. Arbejdsdag
  - ii. Bank med mødeaktiviteter mm.
  - iii. Lederbemanding
  - iv. Sct. Hans Evaluering
  - v. Julekalendere?
  - vi. Evt.

11. Evt.

- a. Bestyrelsen tager initiativ til arbejdsdag. Lederne organiserer det praktiske. Diskuteres og planlægges bl.a. på lederdag d. 3. juni.